
BIJEENKOMST VRIJWILLIGERS ZWERFAFVAL VAN DE WERKGROEP 
SCHOON LANGDONK OP 26 OKTOBER 2019 

Kort verslag van mededelingen, afspraken en suggesties 

Aanwezig: Annemarie, Arie, Fienus, Fred, Herman, Jan, John, Joost, Rada, Reinier, Rian, 
Ronald en Ad (adviseur). 

- Wijkchef.  
Tine van Rossum is vervangen door Marcel Schoones 

- Website.  
Onze website www.schoonlangdonk.nl  wordt door iedereen regelmatig bekeken. 
Voorstel is op de eerste bladzijde “Schoon Langdonk” een rubriek “Actualiteiten” toe 
te voegen. Iedereen wordt verzocht daarvoor geschikte onderwerpen door te geven 
aan Herman. De rubriek Actualiteiten is opgenomen in onze website. 

-  Dumping zakken restafval.  
Alle aanwezigen vinden  dat het dumpen van zakken met restafval flink is 
toegenomen. Afgesproken is een telling van dit soort dumpingen te doen in de 
maand november. Alle vrijwilligers worden verzocht eind november aan te geven 
hoeveel zakken met zwerfafval en andere dumpingen (zoals grof huishoudelijk afval) 
zij hebben gevonden. Daarbij tellen ook mee de meldingen gedaan via BuitenBeter en 
de zakken die bij de ondergrondse containers zijn weggezet. Dit alles met het doel 
om de wethouders, politieke partijen en de gemeente inzicht te geven in de ernst van 
de dumpingen. Het voornemen is dit te doen in december via persoonlijke 
gesprekken en mails. De hoeveelheid dumpingen graag doorgeven aan Herman. De 
telling is inmiddels in gang gezet en loopt van 1 november t.e.m. 30 november 2019. 
Rond 3 december is de uitslag bekend. 

 
-  Het aanbieden van restafval.  

Iedereen is er van overtuigd dat het laten betalen voor het aanbieden van restafval 
de dumpingen in de hand werkt. Evenzo het voornemen om de grijze containers i.p.v. 
om de twee weken om de vier weken op te halen. Vanuit ons streven naar een 
schone wijk zijn we dan ook voorstander van invoering van een uniform tarief voor 
huishoudelijk afval. De goeden betalen dan voor de kwaden maar dat gebeurt 
nagenoeg bij alle publieke voorzieningen. We zullen onze mening kenbaar maken bij 
de wethouders en de fractievoorzitters van de politieke partijen. Deze actie is 
uitgesteld tot na de inventarisatie van de dumpingen. 

   
-  Schoffelaars.  

In het verleden is meermaals bij de gemeente aangedrongen om de schoffelaars 
(meestal van WVS)  opdracht te geven het zwerfafval gelijk op te ruimen. Hier is geen 
gehoor aan gegeven. Praktische suggestie: geef iedere ploeg een steekwagen met zak 
zoals ook wij gebruiken. Wij zullen dit a.s. dinsdag bij Bas onder de aandacht brengen. 
Door zijn afwezigheid tijdens de bestuursvergadering is dit schriftelijk gebeurd.  

 
 

http://www.schoonlangdonk.nl/


 
 
-  Alwel.  

De woningcorporatie Alwel gaat binnenkort alle huurders bezoeken om te spreken 
over het renoveren van de woningen. Wij zullen Ilse Nooijens (Alwel) vragen 
tegelijkertijd te informeren over het goed omgaan met afval. Het blijkt bijvoorbeeld 
ook dat sommige bewoners geen Saver pasje (meer) hebben met als gevolg dumping 
van plastic en ander afval. Met Ilse is contact opgenomen en in maart 2020 gaan we 
hierover in gesprek met haar. 

 
-  Fietspad.  

Het fietspad aan de noordgrens van onze wijk richting tunneltje wordt aan beide 
zijden verfraaid met wilde bloemen en fruitbomen. Fienus en Tine zijn de 
initiatiefnemers. Hulde! 

 
                                                                                                                   Herman, 26 oktober 2019                                                                                                        


